

## Des Journaux et de la Bibliothèque.

183

### Sir ROBERT MILNES, Gouverneur, 1803.

The House agreed with the Committee.—

J. C. 4, p. 4.

Thursday,  
7th April,  
1803.  
It was ordered,  
That an Address be presented to His Excellency  
the Lieutenant-Governor, in these words :  
To His Excellency Sir ROBERT SHORE MILNES,  
Baronet, Lieutenant-Governor of the Province of Lower-Canada, &c. &c. &c.

MAY IT PLEASE YOUR EXCELLENCY,

We, His Majesty's most dutiful and loyal Subjects, the Legislative Council of the Province of Lower-Canada, in Provincial Parliament assembled, humbly request Your Excellency will be pleased to issue your warrant in favor of William Smith, Esquire, Clerk of this House, for the sum of seven hundred and forty-five pounds, eighteen shillings and seven-pence half-penny, currency, being for the expence incurred in printing the first and part of the second volumes of the Journals of this House; and also the further sum of sixty-eight pounds, five shillings and eight-pence, currency, being the amount of the contingent expences of this House.

ORDERED, That the Honorable Messrs. Baby and Taschereau do wait on His Excellency with the said Address.—J. C. 4, p. 37.

Saturday,  
9th April,  
1803.  
The Honorable Mr. Baby reported, "That the Honorable Mr. Taschereau and himself had, according to order, waited on His Excellency the Lieutenant-Governor, with the Address of this House, of Thursday last, and that His Excellency was pleased to say that he would take it into his most serious consideration."—J. C. 4, p. 40.

Friday,  
12th March,  
1802.  
A Message from the Assembly by Mr. McGill and alii, with the resolutions of the House of Assembly respecting a Library.

ORDERED, That it be read.

It was read in the words following :

#### HOUSE OF ASSEMBLY,

Wednesday, 10th March, 1802.

RESOLVED, That a Catalogue of Titles, Editions, Classes, Cost and Charges of the Books be kept by the Clerk of the House, in whom the custody and responsibility thereof shall be vested.

That portable cases, for facility of transport in case of fire or other emergency, be immediately made, under the directions of the said Clerk, and that the said cases be labelled in conspicuous characters, denoting the contents of each.

That the Library be deposited in the Committee Room, or Clerk's Office, as may hereafter appear to Mr. Speaker to be the most convenient:

That no person whatsoever shall be entitled to resort to the Books, except the Governor, Lieutenant-Governor, or Person administering the Government, the Members of the Executive and Legis-

La Chambre a concouru avec le Comité.

J. C. 3, p. 388.

Il a été ordonné,

Jeudi, 7e.  
Avril, 1802.

Qu'une humble Adresse soit présentée à Son

Excellence le Lieutenant-Gouverneur en ces mots :

A Son Excellence Sir ROBERT SHORE MILNES,

Baronet, Lieutenant-Gouverneur de la Pro-

vince du Bas-Canada, &c. &c. &c.

QU'IL PLAISE A VOTRE EXCELLENCE,

Nous, très fidèles et loyaux Sujets de Sa Majesté, le Conseil Législatif de la Province du Bas-Canada, réunis en Parlement Provincial, supplions humblement Votre Excellence de vouloir bien émanacer votre Warrant en faveur de William Smith, Ecuyer, pour la somme de Sept cent quarante-cinq livres, dix-huit chelins et sept deniers et demi courant, pour la dépense faite dans l'impression du premier et d'une partie du second volume des Journaux de cette Chambre, et aussi de la somme ultérieure de soixante-et-huit livres, cinq chelins et huit deniers courant, pour montant des dépenses continues de cette Chambre.

ORDONNE, Que les Honora

bles Messieurs Baby et Taschereau se rendent auprès de Son Excellence avec la dite Adresse.—J. C. 4, p. 422.

L'Honorable Mr. Baby a fait rapport, "Que l'Honorable Mr. Taschereau et lui-même s'étoient rendus, conformément à l'ordre, auprès de Son Excellence le Lieutenant-Gouverneur, avec l'Adresse de cette Chambre, à laquelle il avoit bien voulu répondre, qu'il prendroit le Message en sa plus sérieuse considération.—J. C. 4, p. 424.

Un Message de l'Assemblée par Mr. McGill et al., avec les Résolutions de la Chambre d'Assemblée au sujet d'une Bibliothèque.

ORDONNE, Qu'il soit lu.

Il a été lu dans les mots suivans :

#### CHAMBRE D'ASSEMBLÉE,

Mercredi, 10e. Mars, 1802.

RESOLU, Qu'un Catalogue des Titres, Editions, Formats, Prix d'achats et Frais des livres, soit tenu par le Greffier de la Chambre d'Assemblée, auquel en sera donné la garde et la responsabilité.

Que des caisses portatives, aisées à transporter en cas de feux ou autre accident, soient immédiatement faites sous les directions du dit Greffier, et que des inscriptions en gros Caractères, soient mises sur les dites Caisses, désignant le contenu de chacune.

Que la Bibliothèque soit déposée dans la Chambre du Comité, ou le Bureau du Greffier, ou dans aucune autre partie de cette Maison, ainsi qu'il paraîtra le plus convenable ci-après à Mr. l'Orateur.

Qu'aucune personne quelconque n'aura droit d'avoir accès aux livres, à l'exception du Gouverneur, Lieutenant-Gouverneur, ou la personne ayant l'Administration du Gouvernement, des Membres

Samedi,  
9th. Avril,  
1803.

Vendredi,  
12e. Mars,  
1802.